
REFERAT Nr 5
TELEFONMØTE 05.05.09 Kl: 19:00 Styremøte nr. 5 2009.

Tilstede Arne Løland, Bjørn Wæhre, Grete Olavessen,  Ann- Kristin Stordahl,
Torill Johannessen, Hilde Heggen og Trude Holmen

Ansvarlig

Forfall Ann Kristin Bakkebø
Sak
43/09

Godkjenning av innkalling og forslag til saksliste.

Vedtak Godkjent

Sak
44/09

Godkjenning av referat fra forrige møte.

Godkjent
Sak 
45/09

Presentasjon av styret.
Medlemmene presenterer seg.

Vedtak Alle presenterte seg.
Sak
46/09

Fordelig av oppgaver
Hvem gjør hva.

Vedtak Noen har faste oppgaver, andre blir tildelt oppgaver underveis. 

Premiekomiteen trenger en person. 
Vedkommende vil få en flerdelt oppgave: Bestille, kjøpe, sette opp på 
utstillingene.
Oppgaver bør tildeles i god tid når det er mulig.

Sak 
47/09

Møteplan

Vedtak En fast dag ,- første tirsdag hver mnd klokken 1900. Sommerferie hele Juli.
Sak 
48/09

Grasrot andelen. 
Skal vi registrere klubben for å få inn litt ekstra kroner?

Vedtak Gjelder ikke landsdekkende lag så det er ikke mulig.
Sak 
49/09

Tillitsverv i klubben og retningslinjer.

Vedtak Taushetserklæring  for styremedlemmene undertegnes på Hovedutstillingen. 
Ann-Kristin sender sin i posten til Trude.

Trude

Sak 
50/09

Status utstillinger. 
Hvem gjør hva

Vedtak Hovedutstillingen
Alt er i rute. 
Vi ber om at plenen blir slått onsdag. Toril ringer.
Det rigges fredag ettermiddag. 

Midnattsolutstillingen. 
Arne tar kontakt med Cathrin og Hanne som har arbeidet med utstillingen.



Sak 
51/09

Rasepresentasjon på Dogs4All  NKK Lillestrøm 28-29 November
Skal vi ha egen stand for å presentere vår rase på årets Vinnerutstilling ?
Pris kr. 500,- for 8 m3. Vi må ha noen på stand som kjenner rasen godt. Kan være 
god markedsføring av rasen vår.

Vedtak Hilde melder på til NKK og ser på materiellet vi har på lager. Hilde
Sak 
52/09

Eventuelt

Vedtak
-Grete: Pokalen til beste norskeeide og norskoppdrettere Shetland Sheepdog 
i Trondheim ble gitt til odel og eie, skal vi kjøpe ny?
Vedtatt, Grete skaffer.

-Grete ønske å donere vandrepremie
Styret godkjenner og takker for at Kennel Lyngvetun setter opp vandrepremie 
til oppdretter av BIM(norskoppdrettet) ved NSSK’s Veteran og valpeshow.

-Toril: Minimarkedet Toril og Grete fortsetter, men ønsker hjelp på 
utstillinger.
Alle prøver å ta tak når vi kan, vi må blir flinke til å spørre etter hjelp!

-Arne : Avlrådets Mariann Leksbø har trukket seg. Avlsrådet kan derved 
ikke fungere som det burde med bare ett medlem. 
Arne ringer avlsrådet for å snakke om situasjonen, alle tenker på om de kan 

finne aktuelle kandidater, forslag sendes styret internt på mail.

Referent: Trude Holmen


